

Mission Prayer Movement: United States of America
September 3, 2024

Updates & prayer points:

PRAY FOR AMERICA'S MILITARY:

The Merchant Marines, who man supply ships and oilers to support the U.S. Navy, is facing a crew shortage. The organization has sidelined 17 support ships it cannot operate due to the shortage. The Pew Research Center reports that just 23 percent of young adults qualify for military service, and the active-duty U.S. force is the smallest it has been since 1940.

Pray for U.S. military leaders and advisors as they assess the available active-duty service members for deployment.

PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE

Ukraine's President Volodymyr Zelensky said he will be presenting a plan to President Biden on ending the war with Russia. He said that the war would end in a dialogue with Russia. Ukraine has continued its attack on the Kursk region of Russia for three weeks.

For U.S. and allied officials as they evaluate the support Ukraine continues to request.

PRAY FOR AMERICA'S RELATIONSHIP WITH ISRAEL:

Ceasefire negotiations regarding Israel's war with Hamas have continued in Egypt even as Israel and Hezbollah continue to fight. The Israelis released another hostage from a Hamas tunnel in Gaza this week. Details of the plan, including the release of hostages held by Hamas and the release of Palestinian prisoners by Israel, are still being discussed.

Pray for U.S., Israeli, and Middle Eastern diplomats as they negotiate the details of a ceasefire.

PRAY FOR THE ELECTION:

As elections are coming up, pray for God's leading through this process. Pray for the wisdom and authenticity of the candidates as they campaign. Pray for discernment of the American people.

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for the president, vice president, and members of the Cabinet as they address concerns in the U.S. relationship with China.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for congressional leaders and legislative officials as they review the efficacy of tax reduction bills to stimulate the economy. Pray for the chairs and members of congressional committees as they investigate private sector lapses in cyber security.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for federal judges across the U.S. as they hear and decide cases that involve transgender issues and children.

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>

宣教禱告運動: 美國

2024 年 9 月 3 日

更新和祈禱點:

為美國軍隊祈禱:

為美國海軍提供補給船和加油船的商船隊正面臨船員短缺的問題祈禱。該組織已將 17 艘因短缺而無法運作的支援艦暫時擱置。皮尤研究中心報告稱, 只有 23% 的年輕人有資格服兵役, 美國現役部隊數量是 1940 年以來的最底水平。

為美國軍事領導人和顧問祈禱, 因為他們正在評估可供部署的現役軍人。

祈禱烏克蘭戰爭結束

烏克蘭總統澤倫斯基表示, 他將向拜登總統提交一項結束與俄羅斯戰爭的計畫。他表示, 戰爭將在與俄羅斯的對話中結束。烏克蘭對俄羅斯庫爾斯克地區的攻擊已持續三週。

美國和盟國官員正在評估烏克蘭繼續要求的支持。

為美國與以色列的關係禱告：

儘管以色列和真主黨繼續交戰，但有關以色列與哈馬斯戰爭的停火談判仍在埃及繼續進行。以色列人本週從加薩的哈馬斯隧道釋放了另一名人質。該計劃的細節，包括釋放哈馬斯扣押的人質和以色列釋放巴勒斯坦囚犯，仍在討論中。

為美國、以色列和中東外交官就停火細節進行談判祈禱。

為選舉禱告：

隨著選舉的臨近，祈求上帝帶領我們完成這一過程。為候選人競選時的智慧和真實性禱告。為美國人民的洞察力禱告。

為美國領導人祈禱：

行政部門：為總統及其政府部門祈禱

為總統、副總統和內閣成員祈禱，因為他們正為了解決美國與中國關係而擔憂。

立法部門：為國會參議員和代表祈禱

為國會領導人和立法官員審查減稅法案刺激經濟的效果禱告。為國會委員會的主席和成員祈禱，因為他們正在調查私營部門在網路安全方面的失誤。

司法部門：為最高法院法官和聯邦法官祈禱

為美國各地的聯邦法官禱告，因為他們審理和裁決涉及變性問題和兒童的案件。

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>